
س��رانجام انتظار به سر رسید و کارلوس کی روش بامداد 
روز چهارش��نبه وارد ایران ش��د. به نظر می رسد با کارلوس 
کی روش متفاوتی روبه رو هستیم. اگرچه بین خبرنگاران گفته 
می شد احتمالا این سرمربی پرتغالی حال و حوصله ای برای 
صحبت کردن نخواهد داش��ت و حتی شاید عده ای منتظر 
اخ��م و ناراحتی او بودند اما کارلوس کی روش از همان بدو 
ورود با آرامش و طمانینه قدم به قدم از پله های CIP پایین 
آمد، با دیپلماسی لبخند دست تکان داد و به سر و صدای 
خبرنگاران و معدود هواداران نیز با روی خوش عکس العمل 
نشان داد. خودش به سمت جمع آمد و به  رغم اصرار گروه 
امنیتی برای سوار شدن به ماشین، در بین خبرنگاران حاضر 
شد و از بازگشت به ایران ابراز خوشحالی کرد. واکنش او به 
تمام عکس العمل های اغراق آمیز، مثبت و با خنده بود و البته 
بعد از شاید یک دقیقه صحبت، به سمت خودروی عازم به 
هتل المپیک رفت. بعد از چند اقدام ناموفق، آخرین تلاش 
خبرنگاران برای صحبت مستقیم با کی روش با درخواست 
پایین دادن شیشه همراه بود و تمام سوال هایی که آماده کرده 
بودند در یک جمله خلاصه شد؛ پیامت برای هواداران فوتبال 
ایران چیس��ت؟ پاسخ سرمربی پرتغالی هم مثل رفتارش با 

حوصله و آرام بود: »پیام من امید و تعهد است«.
کی روش دیروز روز ش��لوغی را پشت سر گذاشت. او بعد 
از جلس��ه با مهدی تاج، به محل تمرین ملی پوشان رفت تا 
رسما نخستین تمرین خود را با تیم  ملی فوتبال ایران برای 
حضور در جام جهانی 2022 انجام دهد؛ تمرینی که نخستین 
گام ما برای انجام عملیات ممکن است. کار سخت است اما 
شدنی. چه کسی گفته نباید رویای صعود از این گروه را در 
سر بپرورانیم؟ هیچ کاری در جهان هستی نشدنی نیست، 
به شرط آنکه ما تا آخرین اتم وجودمان را برای انجامش به 
کار گیریم. ش��انس؟ بله! چرا نه؟ کدام کار در زندگی است 
که محتاج شانس و اقبال نیست؟ مهم این است ما خودمان 

را دست کم نگیریم. 
روایتهایجدیددربارههمکارینکوناموکیروش ■

درب��اره حضور جواد نکونام در تیم ملی، 2 روایت جدید 
منتش��ر شده اس��ت. در ش��رایطی که کارلوس کی روش و 
فدراسیون فوتبال تاکید زیادی روی حضور سرمربی فولاد 
در کادر فنی تیم  ملی دارند، مدیرعامل این باشگاه اعلام کرده 
نکونام برنامه ای برای ترک این باشگاه ندارد. اظهارنظری که از 

دید مدیران فدراسیون به معنای منتفی شدن حضور نکونام 
در تیم  ملی نیس��ت و آنها کماکان ب��ه دنبال رایزنی با این 
سرمربی موفق و همچنین باشگاه فولاد هستند. در چنین 
شرایطی، بعضی رسانه ها مدعی شدند نکونام برای بازگشت 
به تیم  ملی یک شرط ویژه دارد. اینکه سرمربیگری او در تیم  
ملی قطعی باشد، چرا که نکو حاضر نیست به عنوان نفر دوم 
کادرفنی به تیم  ملی بازگردد و فقط به عنوان سرمربی حاضر 

است روی نیمکت تیم  ملی بنشیند. البته رئیس فدراسیون 
فوتبال پیش از این اعلام کرده بود قرار اس��ت نکونام بعد از 
پای��ان جام جهانی، در تیم  ملی ارتقای درجه)!( پیدا کند و 
در ج��ام ملت ها، به عنوان س��رمربی روی نیمکت تیم  ملی 
بنش��یند؛ خبری که گویا باعث ناراحتی کارلوس کی روش 
شده و او گفته قصد دارد خودش سرمربی تیم  ملی در جام 

ملت های آسیا باشد.

محمدانصاری:سفربهنجفوکربلایکیاز
متفاوتترینسفرهاییاستکهرفتهام

بازیکن اس��بق تیم  ملی گف��ت:  راهپیمایی اربعین 
یک تجدید بیعت و شس��تن دل ها از دردی است که 
همه محبان اهل بیت)ع( دچار آن ش��ده اند و یادآوری 
می کند چه بزرگانی برای حفظ ارزش ها شهید شدند. 
محمد انصاری که یکی از چهره های ورزشی حاضر در 
پیاده روی اربعین اس��ت، اظهار داشت: خدا را شاکرم 
که امس��ال توفیق حضور در سفر معنوی کربلا همراه 
با کاروان ورزش��کاران جهت شرکت در مراسم اربعین 
نصیبم ش��د. انصاری با اش��اره به اینکه جامعه ورزش 
خادمان امام حس��ین)ع( هس��تند، افزود: راهپیمایی 
اربعین ی��ک تجدید بیعت و شس��تن دل ها از دردی 
اس��ت که همه محبان اهل بیت)ع( دچار آن شده اند و 
ب��ه ما یادآوری می کند چه بزرگانی برای حفظ عقاید 
و ارزش ها جنگیدند و ش��هید شدند. وی با بیان اینکه 
ظهور آقا امام زمان)عج( در راس حوائجم در نخستین 
سفرم به کربلای معلی بوده است، گفت: سفر به نجف 
اشرف و کربلای معلی یکی از متفاوت ترین سفرهایی 
اس��ت که تا به حال رفته ام و ان ش��اءالله قسمت تمام 
مش��تاقان حسینی ش��ود و بنده نیز نایب الزیاره مردم 

شریف ایران هستم. 

آسنسیوبارسلونارابهتمسخرگرفت
هافبک رئال مادرید به شکست بارسلونا برابر بایرن مونیخ 
واکنش نشان داد. سه شنبه شب از هفته دوم لیگ قهرمانان 
اروپا تیم فوتبال بارسلونا باز هم در دیدار برابر بایرن مونیخ 
شکس��ت خورد که واکنش های متفاوتی داشت. در این 
میان مارکو آسنسیو، هافبک رئال مادرید به شکست آبی 
و اناری ها در این بازی واکنش نشان داد. آسنسیو بعد از 
شکست بارسلونا تصویری از گلی را که سال 2017 برابر 
بایرن مونیخ به ثمر رساند منتشر کرد تا آبی و اناری ها را 
 به باد تمس��خر بگیرد. رئال مادرید در آن بازی با نتیجه
4 بر 2 در خانه بایرن به پیروزی دست پیدا کرد و در نهایت 

جام قهرمانی را بالای سر برد. 

ترکیهقهرمانکشتیفرنگیجهانشد
تیم ملی ترکیه عنوان نخست رقابت های کشتی فرنگی 
قهرمانی جهان را از آن خود کرد. به گزارش ایس��نا، در 
پایان رقابت های کشتی فرنگی قهرمانی جهان 2022 در 
بلگراد صربستان، ترکیه با کسب 2 مدال طلا و ۳ برنز و 
مجموع 12۵ امتیاز در صدر قرار گرفت، آذربایجان با یک 
طلا، یک نقره و ۳ برنز و مجموع 11۸ امتیاز نایب قهرمان 
شد و صربستان میزبان نیز که تنها با ۶ کشتی گیر در این 
رقابت ها حاضر شده بود، با کسب 4 مدال طلا و مجموع 
110 امتیاز در جایگاه س��وم تیمی قرار گرفت. تیم ملی 
کشتی فرنگی ایران هم با هدایت محمد بنا بدون کسب 
مدال طلا و با 2 نقره و یک برنز و مجموع ۸1 امتیاز از رفتن 
روی سکو بازماند و به عنوان چهارم تیمی بسنده کرد. ایران 
سال گذشته در رقابت های جهانی 2021 نروژ با 4 مدال 
طلا و 2 برنز بعد از روسیه که در این دوره از رقابت ها در 
صربستان غایب بود، به عنوان نایب قهرمانی جهان رسید. 

جلسهبرایتعیینمدیرتیمملی
فوتبال

پایان کار حمید اس��تیلی در تیم  ملی فوتبال ایران 
احتمال بازگش��ت مه��دی محمدنبی به مس��ؤولیت 
مدیری��ت تیم ملی را تقویت کرده اس��ت. مهدی تاج، 
رئیس فدراس��یون فوتب��ال پس از برکن��اری دراگان 
اس��کوچیچ از سرمربیگری تیم  ملی ایران قصد داشت 
حمید اس��تیلی را نیز از مدیریت این تیم کنار بگذارد 
ام��ا او زودتر اس��تعفا کرد تا دیگر ب��ه کار خود ادامه 
ندهد. در این میان مهدی محمدنبی که در جام جهانی 
2014 مدیریت تیم  ملی را در کنار کی روش عهده دار 
بود، همچنان رابطه خوب خود را با س��رمربی پرتغالی 
حفظ کرده اس��ت تا احتمال بازگشت او به سرپرستی 
تیم  ملی ایران همزمان با حضور به عنوان نایب رئیس 
فدراسیون فوتبال، قوت پیدا کند. تاج قرار است تکلیف 
مدیر تیم  ملی ایران را پس از جلسه با کارلوس کی روش 

مشخص کند. 


ترفندعجیبکشتیگیرترکیهای
برایشکستمیرزازاده

سنگین وزن نقره ای کش��ورمان در مسابقات جهانی 
کشتی فرنگی گفت: به خاطر سرماخوردگی بدنم ضعف 

داشت. 
امین میرزازاده اظهار داشت: وقتی اینجا رسیدم سرما 
خوردم اما به کمک کادر پزشکی و مربیان توانستم شرایطم 
را بهتر کنم. روز اول 4 کشتی سنگین داشتم که حساب 

شده کار کردم و توانستم راهی فینال شوم. 
فرنگی کار سنگین وزن کشورمان ادامه داد: در فینال 
با »رضا کایالپ« کشتی گیری که صاحب عناوین زیادی 
اس��ت مبارزه کردم؛ تلاش کردم پیروز ش��وم اما ضعف 
بدنی ناش��ی از سرماخوردگی باعث شد آنطور که خودم 

می خواهم نباشم. 
وی با بیان اینکه حریف ترکش بدنی چرب داش��ت، 
تصریح کرد: ترک ها عادت دارند بدن شان را چرب کنند. 
وقتی می خواستم زیر کتف بگیرم نشد و از دستم در رفت. 
می��رزازاده درباره اینکه با نتیجه یک - یک نتیجه را 
واگذار کرد و فکر می کند در فاصله ای که به المپیک مانده 
شرایط چطور پیش برود، گفت: همه تلاش ما شاد کردن 
دل مردم بوده و هس��ت. در مدت باقیمانده تلاش مان را 

بیشتر می کنیم تا در المپیک خوش بدرخشیم.

اخبار

ورزشی

علیرض�اهنرمن�ش:محمد بنا در واتس��اپ از ش��اگردانش 
خداحافظی کرده اس��ت و به نظر می رسد قصد ادامه فعالیت 
در تیم  ملی کش��تی فرنگی را ندارد. تیم ملی کشتی فرنگی 
ایران که س��ال گذشته با 4 طلا و 2 برنز نایب قهرمان جهان 
شده بود و انتظار می رفت در غیاب روسیه ، بتواند قهرمان جهان 
ش��ود، بدون طلا و با عنوان چهارم به کار خود در مس��ابقات 
جهانی 2022 خاتمه داد. این تیم تنها 2 مدال نقره و یک برنز 
به دست آورد و نمایش غیرقابل انتظاری در بلگراد داشت. با 
آنکه سال گذشته عنوان شد محمد بنا تا بازی های المپیک 
2024 پاریس سرمربی تیم  ملی کشتی فرنگی ایران است و 
علیرضا دبیر و حمید سوریان هم اعتقاد زیادی به لحاظ فنی 
و اخلاقی به او دارند اما او تمایلی به ادامه کار ندارد و ظاهرا 
فارغ از هر نتیجه ای از قبل قصد داشت بعد از مسابقات جهانی 
به کار خود در تیم  ملی خاتمه دهد. بنا در گروه واتساپی تیم  
ملی ضمن حلالیت طلبیدن از شاگردانش، با آنها خداحافظی 
کرده و به نظر می رس��د این به معنای خداحافظی بنا با تیم  

ملی فرنگی باشد. 
سرمربیباحسرتجامقهرمانیمیرود؟ ■

پرونده رقابت های جهانی در حالی برای تیم  ملی کش��تی 
فرنگی کش��ورمان بسته شد که بس��یاری از اهالی این رشته 
شانس قهرمانی ملی پوشان را زیاد می دانستند اما کسی تصور 
نمی کرد این تیم حتی روی س��کو هم نرود. بحث بی توجهی 

به رقابت های انتخابی و انتصاب های سرمربی تیم  ملی کشتی 
فرنگی و همچنین دست کم گرفتن تک ستاره های این رشته، 
چن��ان گریبان تیم محمد بنا را در رقابت های جهانی 2022 
صربس��تان گرفت که حتی خوشبین ترین اهالی کشتی هم 

دیگر امیدی به ادامه همکاری با آقای 
خاص ندارند. تیمی که سال گذشته در 
مسابقات جهانی 2021 نروژ در رقابتی 
تنگاتنگ با تیم قدرتمند روسیه موفق 
شد با کسب 4 مدال طلا و 2 برنز به 
عنوان نایب قهرمانی دس��ت یابد، در 
مسابقات جهانی امسال حتی سایه ای 
از تی��م قبلی نب��ود و ناکامی بزرگی 
را رق��م زد. عن��وان چهارم محمد بنا 
و ش��اگردانش در رقابت های جهانی 
امس��ال در حالی رقم خورد که کمتر 
کس��ی پیش بینی می کرد تیم  ملی 
کش��تی فرنگی کش��ورمان در غیاب 
روس ها با چنین نتایج ضعیف و دور 

از انتظاری روبه رو شود. فارغ از نتایج تاریخی و طلایی المپیک 
2012 لندن که نقطه عطفی در کشتی فرنگی ایران بود، هر 
گاه محمد بنا س��کان هدایت این تیم را بر عهده داشته، فراز 
و فرودهای فراوانی همچون ناکامی در المپیک 201۶ ریو را 

هم در کارنامه ثبت کرده است. او که رکورددار قهر و آشتی در 
سطوح ملی است، در سال های حضورش در رأس تیم، همواره 
حرف خود را به کرسی نشانده و هیچ گاه به رقابت های انتخابی 
پایبند نبوده و شاید همین موضوع باعث شده هم اکنون بعد 
از ناکامی در جهانی صربستان، هیچ 
همراه و حامی ای در لحظات سخت 
شکست نداشته باشد. ترکیب تیمی 
ک��ه او در بلگراد به میدان فرس��تاد، 
جز نماین��ده س��نگین وزن، نتیجه 
انتصاب و تصمیمات شخصی اش بود 
ک��ه در نهایت شکس��ت های متوالی 
فرنگی کاران را به همراه داشت. تیمی 
بی رم��ق و بی روحیه که رنگ و بویی 
از نشاط و انگیزه در آن دیده نمی شد 
و دوب��اره با همان نس��خه س��نتی و 
همیش��گی محمد بن��ا و همکارانش 
وارد میدان ش��د. در این مسابقات نه 
خبری از تاکتیک و نقش��ه مبارزه با 
حریفان بود و نه کچینگ کارساز و سرنوشت ساز. ما از همان 
روز نخست شاهد رفت و آمد ناامیدکننده فرنگی کاران روی 
تش��ک بودیم که اکثر آنها یکی پس از دیگری روی تش��ک 
آمدند و در نهایت با چهره ای مغموم و بدنی خسته تر از قبل 

به پشت صحنه بازگشتند. محمد بنا مدت ها به عنوان سرمربی 
در اندیشه ثبت قهرمانی جهان بود تا تنها عنوان قهرمانی تیم  
ملی کشتی فرنگی در سال 2014 با سرمربیگری احد پازاج را 
کمرنگ کند اما با ناکامی در صربستان دوباره همان سرمربی ای 
شد که هیچ گاه جام قهرمانی جهان را بالای سر نبرده و فرصت 
طلایی ثبت این موفقیت در صربستان را مفت از دست داد. 
به هر حال با توجه به تجربیات قبلی از رفتار آقای خاص که 
میانه خوبی با شنیدن انتقاد ندارد، این بار هم باید منتظر از 
دسترس خارج شدن محمد بنا به محض ورود به ایران باشیم 
اما این بار وضعیت فرق می کند و خیلی از اهالی کشتی موافق 
رفتن او هستند، بویژه متولیان فدراسیون کشتی که از هیچ 
حمایتی از این تیم دریغ نکردند و حالا باید پاسخگوی نتایج 
ضعیف بنا و تیمش باش��ند. به هر حال متولیان فدراس��یون 
که در روند بلندمدت آماده سازی تیم کشتی فرنگی بهترین 
امکانات را در خانه کش��تی برای ش��اگردان محمد بنا فراهم 
کردند، هنوز واکنشی به ناکامی در جهانی نشان نداده اند. شاید 
هم در انتظار نتایج آزادکاران در رقابت های جهانی هستند تا 
درخشش شاگردان پژمان درستکار در بلگراد، بخشی از ناکامی 

محمد بنا را به فراموشی بسپارد. 
آنچه مسلم است شکست بنا و همکارانش در بلگراد می تواند 
نقطه پایان او در عرصه سرمربیگری تیم  ملی باشد که بر خلاف 
موارد قبلی، اکثر اهالی و متولیان کشتی هم منتظر آن هستند.

خداحافظی»واتساپی«محمدبناباکشتیگیران

جدی تر از همیشه

دستردقطربهسینهرژیمصهیونیستی
رژیم صهیونیستی به دلیل حضور هواداران در جام جهانی 2022 خواهان افتتاح دفتر کنسولگری در دوحه شد ولی با مخالفت دولت قطر مواجه شد. مسابقات جام جهانی 2022 از 
تاریخ 29 آبان به میزبانی دوحه آغاز می شود. تیم  ملی کشورمان در این تورنمنت با تیم های ملی آمریکا، انگلیس و ولز هم گروه است. پیش از این گفته می شد رژیم اشغالگر در حال 
برنامه ریزی است تا هوادارانش را به قطر منتقل کند تا بتوانند بازی های فوتبال را از نزدیک تماشا کنند ولی با دست رد قطر به سینه صهیونیست ها حضور آنها در قطر سخت شد. 
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وع عملیات ممکن شر
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نشست مسؤولان فدراس��یون فوتبال با کارلوس کی روش 
درباره برنامه های پیش رو و مس��یر تیم  ملی فوتبال ایران تا 
جام جهانی قطر برگزار شد. نشست مهدی تاج، رئیس فدراسیون 
فوتبال به همراه مهدی محمدنبی، نایب  رئیس اول فدراسیون 
و منص��ور قنب��رزاده، نایب رئیس دوم فدراس��یون با کارلوس 
کی روش، سرمربی تیم  ملی فوتبال در مرکز ملی فوتبال برگزار 
شد. کارلوس کی روش، سرمربی تیم  ملی فوتبال در ابتدای این 
نشست گفت: بسیار خوشحالم که دعوتم کردید. جناب تاج و 
من س��وابقی داریم که به لحاظ سن و سال ماموریت های مان 
را متوجه می شویم. برگشته ام و چشمداشتی ندارم و فقط به 
دلی��ل اینکه خاطره ای خوش برای مردم به یادگار بگذارم، در 
ایران هستم. او در ادامه افزود: چالش را دوست دارم تا جایی 
که به موفقیت تیم  ملی ختم ش��ود. هیچ کینه ای از کس��ی 
ندارم و از اینکه مذاکراتی را با مهدی تاج درباره سرمربیگری 
تیم  ملی فوتبال ایران داش��تم و قبول کردم، از ایش��ان بسیار 

تش��کر می کنم. در واقع رئیس فدراسیون فوتبال با دعوت از 
من، بزرگی خودش��ان و خدمت به فوتبال کشورشان را نشان 
دادند. باید دست به دست هم داده و کارهای زیادی را انجام 

دهیم. امیدوارم مثمر ثمر باشم. 
با اعتمادی که رئیس فدراسیون 
و هیات رئیس��ه کردند، وظایف 
من بسیار سنگین تر است. تجربه 
کافی دارم و نباید با رس��انه ها 
بجنگیم، باید آنقدر خوب عمل 
کنیم که همگی از ما دفاع کنند. 
کی روش در ادامه بیان کرد: در 
جام جهانی در گروهی هستیم 

که علاوه بر رسانه های داخلی، بسیاری از رسانه های خارجی به 
ما می پردازند. لذا نظم و انضباط در این راستا بسیار مهم است. از 
نظر فوتبالی در گروه خاصی هستیم و از نظر اجتماعی و سیاسی 

می دانم فدراسیون فوتبال چه انتظاری از من دارد. در رابطه با 
اینکه گفته اند کی روش به فدراسیون فوتبال دستور می دهد، 
باید بگویم بین من و رئیس توافق ش��کل می گیرد و اینگونه 
نیست. سرمربی تیم  ملی ایران 
افزود: پس از صحبت با مسؤولان 
فدراسیون، مطالعه و تحقیقاتی 
را انجام داده و کل لیگ فوتبال 
ای��ران و بازیکن��ان را زی��ر نظر 
داش��تم. حال آمده ام همه را از 
نزدیک ببینم، همچنین بازی با 
روسیه را بررسی می کنیم و پس 
از برنامه ریزی دقیق، نظراتم را در 
مسیر جام جهانی قطر خواهم گفت. در ادامه این جلسه مهدی 
محمدنبی، نایب رئیس اول فدراسیون فوتبال گفت: کنار تاج و 
کی روش و بازیکنان تیم  ملی با حمایت و تعامل به عمل آمده 

ش��رایط خوبی را رقم خواهیم زد و کم��ال همکاری را داریم 
تا تیم  ملی در ش��رایط مناس��بی قرار داش��ته باشد. در ادامه 
این نشس��ت، منصور قنبرزاده، نایب رئیس دوم فدراسیون هم 
گفت: تصمیم شجاعانه ای توسط رئیس فدراسیون گرفته شد 
و هیات رئیسه به صورت قاطع از این تصمیم دفاع کرد. ما وظیفه 
پشتیبانی و حمایت داریم و هدف مان ایجاد آرامش است. در 
پایان این جلسه، مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال درباره 
حضور کی روش گفت: از انتخابی که کرده ایم بسیار خوشحالم 
و امیدوارم دس��ت به دس��ت هم دهیم تا موجب خوش��حالی 
مردم شویم. تجربه 2 بار رفتن به جام جهانی را داریم و این بار 
س��ومی است که با کی روش به جام جهانی می رویم. ان شاءالله 
با بهره گیری از تجربیات قبلی، نتایج خوبی را رقم خواهیم زد. 
مسیر جام جهانی قطر و پیشرفت در آن هدف اصلی فدراسیون 
فوتبال است. از هیات رئیسه تشکر می کنم که در این تصمیم 

خوب، حمایت لازم را از ما انجام دادند.

وش برگزار شد جلسه مهدی تاج و نواب رئیس فدراسیون با کارلوس کی ر


